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Raadsadviescommissie Economie, Financiën, Toerisme en Recreatie 

Gemeente Valkenburg aan de Geul  
Verslag van de vergadering de dato 12 september 2018 
 
Aanwezig  
Voorzitter: M. Verheggen-Penders 
Griffier: J. Pluijmen 
Leden:  W. Weerts(AB), B. Hardij(AB), L. Mlodzick(AB), M. Knubben(CDA), J. Blom(CDA), J. Pluijmen(CDA), G. Silverentand-Nelissen(VSP),  

F. Eurlings(VSP), C. Jamin(VSP), C. Fulmer-Bouwens(PGP), R. Engels(PGP), K. Spoelstra(PGP), N. Gilissen(VVD), T. Rooding(VVD) en T. Peeters(VVD) 
College: C. Bisschops 
Directie: D. Renkens en B. Mennens 
Ambtenaren: --- 
 
Afwezig : J. Lebouille(CDA) 
 
*plaatsvervanger(ster) voor een afwezig lid 

De geluidsbestanden en andere bijlagen van deze vergadering kunt u raadplegen bij de betreffende agendapunten in iBabs. 
 

Nr. Onderwerp Behandeling 
 

1.  
 

Opening en mededelingen De voorzitter opent de vergadering. Zij heet de aanwezigen van harte welkom en meldt aanwezigheid conform 
bovenstaand overzicht. 
 
Mededelingen wethouder C. Bisschops inzake: 

 Voortgang bibliotheek: om een kwaliteitsslag te kunnen maken is 2 weken geleden een aanbesteding gedaan om 

het bibliotheekwerk uit te besteden aan een 3e partij. Deze aanbesteding heeft parallel gelopen met de 

aanbestedingen in de gemeenten Vaals en Eijsden-Margraten, zodat het voor gegadigden gemakkelijker is om op 

alle drie de aanbestedingen te kunnen reageren. Vooralsnog gaat het college ervan uit dat de aanbesteding past 

binnen het beschikbare budget. Echter, destijds is een lening ad € 300.000.00 aan de bibliotheek verstrekt. De 

boekwaarde van die lening is op 1 januari 2019 € 60.000,00. Met de aanbesteding en de liquidatie van de 

middelen op dat moment is het voor het college nu nog niet helemaal duidelijk wat de hoogte van het bedrag in 

januari zal zijn. De wethouder zegt toe dat het eventueel resterende bedrag binnen de reserve Welzijn kan 

worden opgevangen en dat zij de raad in de raadsvergadering van december op de hoogte zal brengen wat de 

laatste stand van zaken in deze is. 
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Schriftelijke beantwoording: zie RIB 18.41 Aanbesteding bibliotheek-diensten). 

 KO Vilt: KO Vilt heeft enige tijd geleden een aanvraag gedaan voor een leader-subsidie bij de provincie. Dit gaat 

over een natuur- en recreatieplan fase 1. De leader-subsidie ad € 35.000,00 is toegekend. Daar was vanuit de 

provincie wel de voorwaarde aan verbonden, dat KO Vilt zelf als startkapitaal eerst € 10.000,00 dient in te 

leggen. Het college heeft besloten om de subsidie als een renteloze lening toe te kennen, uitgaande van de 

criteria dat er een provinciale subsidie aan ten grondslag ligt en dat het een subsidie is in het kader van 

burgerkracht. Als KO Vilt de subsidie krijgt vanuit de provincie ontvangt de gemeente de € 10.000,00 terug. 

Reactie lid G. Silverentand-Nelissen. 

2. Spreekrecht Burgers Voor het spreekrecht zijn geen aanmeldingen ontvangen. 

 

3. Vaststelling van de agenda / aanmelden 
punten voor de rondvraag 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

Vanuit de commissie SOB is een vraag van de fractie VVD inzake het Pradoegebouw ter beantwoording 

doorgeschoven naar vanavond. Verder zijn er geen nieuwe punten aangemeld. Het overzicht is in iBabs geplaatst. 

4. Vaststellen van de verslagen van de 
vergaderingen van de commissie EFTR de 
dato 13 juni 2018 en 27 juni 2018 

Naar aanleiding van de aangeboden conceptverslagen zijn geen op- of aanmerkingen ontvangen. De verslagen 

worden ongewijzigd vastgesteld. 

5. Actielijst 
 

De meest geactualiseerde actielijst is in iBabs geplaatst. 

 

Inbreng lid M. Knubben ten aanzien van een actiepunt op pagina 3 (informatieve vragen inzake de jaarstukken 2017 

en de kadernota 2018, inclusief beantwoording door het college) over personeelskosten Polfermolen. 

 

Beantwoording wethouder C. Bisschops: 

 De wethouder zegt toe dat deze vraag via het verslag wordt beantwoord (zie bijlage bij verslag). 

 

Inbreng lid G. Silverentand-Nelissen ten aanzien van een actiepunt op pagina 2(raadsinformatiebulletin (21) 

bewonersonderzoek over toerisme en recreatie) over berichtgeving provincie. 

 

Beantwoording wethouder C. Bisschops: 

 De provincie zou hier medio september op terugkomen, maar het college heeft nog niets ontvangen. De 

wethouder zegt toe dat als het college op 1 oktober nog niets ontvangen heeft, zij telefonisch contact zal 

opnemen met de provincie en dat zij de commissie hier nader over zal informeren. 

Schriftelijke beantwoording: de wethouder heeft de heer E. Geurts gesproken en hij gaf aan dat de uitkomsten 

bewonersonderzoek toerisme en recreatie pas eind oktober worden verwacht. De wethouder wacht de uitkomst 

af. De voorlopige resultaten waren dat iedere gemeente in zekere mate overlast ervaart van het toerisme, 

behalve Meerssen. 
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6. Toelichting op financieel 

verdiepingsonderzoek 2018 – 2021 

gemeente Valkenburg aan de Geul 

(schrijven 207)  

De heer M. Schnabel (provincie Limburg) verzorgt de mondelinge toelichting op het gepubliceerde 
verdiepingsonderzoek 2018 -2021 gemeente Valkenburg aan de Geul. 
 
De presentatie zelf is toegevoegd als bijlage aan het agendapunt.  
Op pagina 2 en 3 samenvatting onderzoek: groen licht: repressief toezicht zonder voorwaarden voor komende jaren.  
 
Inbreng lid M. Knubben. 
 
Beantwoording en toelichting van de heer M. Schnabel inzake: 
 

 De wens van de provincie dat de raad één maal per raadsperiode een oordeel geeft ten aanzien van het 

risicomanagement en de omvang van het weerstandsvermogen. Dit hoeft niet via een separate nota, dit kan ook 

in de begroting worden weergegeven. (zie pagina 29 rapport) 

 Verplichte opname financiële kengetallen in begroting: dit is het duiden van de omvang van percentages: er zijn 

kaders hiervoor nodig. Advies om aan raad uitleg te geven over kengetallen.  

 Advies om 3D en sociaal domein goed te blijven monitoren: straks gaat specifieke uitkering op in algemene 

uitkering.  

 Accres blijft voortdurend onzeker dus prudent hiermee omgaan.  

 Actuele kaderstelling en passende uitvoering in de gemeente heeft goede aandacht  

 Advies om externe middelen goed te blijven volgen en erboven op te zitten; blijf kritisch als raad. 

 Taakstellingen worden goed gemonitord; forse bezuiniging rondom 2020/2021 is nodig  

 Nota verbonden partijen  

 Treasury statuut : (toelichting: dit is een formeel document waarin de zaken rondom het kasmiddelenbeheer 

van een organisatie is vastgelegd): advies om dit te actualiseren. 

 art. 213a  is nog steeds bruikbaar.  

 Aanbeveling om  Rekenkamercommissie te gebruiken als raadsmiddel 

Inbreng lid M. Knubben:  
Waardering voor afdeling middelen voor hun werk.  
 
De voorzitter dankt de heer Schnabel voor zijn inbreng. 

7. Bespreekpunten:  

7.a Raadsinformatiebulletin (24) Aanpassen 
aanvraagprocedure voor subsidies 

Inbreng leden F. Eurlings en W. Weerts. 
 
Beantwoording wethouder C. Bisschops: 

 Er zijn geen formatieve consequenties aan verbonden. Het is juist ingevoerd om de werkdruk bij de betreffende 

ambtenaar een beetje binnen de perken te krijgen. 
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7.b Raadsinformatiebulletin (26) Zuid-

Limburgse Stoomtrein Maatschappij 
(ZLSM) 

Inbreng leden G. Silverentand-Nelissen en W. Weerts. 
 
Beantwoording wethouder C. Bisschops: 

 Tijdens het zomerreces heeft een gesprek plaatsgevonden met de directeur van de ZLSM. De stand van zaken is 

nog steeds status quo. Er ligt landelijke wetgeving en voor de staatssecretaris is het niet urgent om daar iets aan 

te veranderen. De landelijke wetgeving geeft aan dat iemand die gebruikmaakt van het hoofdnetwerk een 

volledige machinistenopleiding moet hebben afgerond. Vanuit de kleinere aanbieders is hierop gereageerd dat 

men dit graag in stand wil houden omdat er anders een soort precedentwerking van uit zou gaan. In het gesprek 

vertelde de directeur dat naast het traject in Zuid-Limburg Groningen en Gelderland in eenzelfde 

uitzonderingssituatie zitten. Op zijn vraag of het college in de landelijke politiek de lobby kan opzetten om hem 

te helpen heeft de wethouder toegezegd zich daarvoor in te zetten. Het college is voornemens deze 

problematiek in Den Haag onder de aandacht te brengen en zal– als dat van hun kant wenselijk is – daarin samen 

optrekken met de colleges in Gelderland en Groningen. 

 Het college hoopt in Den Haag te bereiken dat de machinisten een aangepaste opleiding mogen doen. Het 

voornemen is om binnen nu en een maand de lobby naar de gemeenten Gelderland en Groningen en richting Den 

Haag in gang te zetten. 

7.c Schrijven (213) Jaarverslag BsGW 2017 
 

Er wordt geen aanvullende informatie gevraagd. 

7.d Stand van zaken parkeeroverlast, 
parkeervergunningen en parkeerevaluatie 
 

Toelichting wethouder C. Bisschops betreffende bezoekersparkeren binnen het vergunningparkeren: 
 

 Er zijn 3 groepen in kaart gebracht: de mensen die het digitale systeem gebruiken, de mensen die met het 

alternatieve systeem werken (het inbellen) en een groep mensen die het college niet in beeld heeft omdat zij 

niet bekend zijn bij P1. 

 Tijdens het zomerreces is een aantal gesprekken gevoerd. Hieruit kwam naar voren dat het in- en uitbellen duur 

is. In Broekhem Zuid vroegen de mensen of zij uit het vergunningensysteem kunnen worden gehaald. Als reden 

werd aangegeven, dat de Polfermolen vanwege de teruglopende bezoekers geen parkeerdruk meer ervaart en 

dat de Valkenier het parkeren op een eigen manier heeft opgelost. Andere mensen vroegen of duidelijk kan 

worden aangegeven wat de vergunning plekken zijn c.q. waar het vergunningparkeren van toepassing is. 

 Op 28 augustus jl. heeft het college een gesprek gehad met P1 om van hen een aantal cijfers inzichtelijk te 

krijgen. Uit die cijfers blijkt dat op dit moment tussen de 40% en 50% van de adressen aan vergunningparkeren 

doet. Volgens P1 is dit een normaal gemiddeld aantal omdat sommige mensen een eigen inrit of parkeerplek 

hebben waardoor zij op eigen terrein kunnen parkeren en andere mensen hebben geen auto. Van die groep 

parkeert ruim 90% digitaal en 85 mensen maken gebruik van het alternatieve systeem. Van die 85 wonen er 25 in 

Broekhem Zuid. Opmerkelijk is dat Broekhem Zuid in de top 3 van de sectoren die het meest gebruik maken van 

het digitale systeem staat. 
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 In overleg met P1 is het college tot het volgende gekomen. Het college wil graag met mensen in gesprek komen 

om feedback te krijgen over het huidige systeem en de mensen nogmaals informeren over de 

parkeermogelijkheden via P1. Derhalve vindt op 20 september a.s. in Broekhem Zuid tussen 15.00u en 17.00u 

een inloopmiddag plaats en ’s avonds vindt in het gemeentehuis een bijeenkomst plaats voor de 85 mensen die 

gebruikmaken van het alternatieve systeem en de mensen die zijn uitgenodigd voor de inloopmiddag mogen hier 

eveneens bij aanwezig zijn. Deze mensen hebben een persoonlijke uitnodiging ontvangen. Ten aanzien van de 3e 

groep (de mensen die niet in beeld zijn) is het voornemen om TV Valkenburg een instructiefilmpje te laten 

uitzenden om hen te informeren over de mogelijkheden van het systeem en op welke manier mensen P1 kunnen 

benaderen met vragen, opmerkingen en/of suggesties. P1 houdt bij hoeveel mensen daarop reageren. Mocht dit 

nog een hele grote groep zijn, dan organiseert het college ook voor deze mensen nog een inloopsessie. 

 Uitgangspunt is en blijft het digitaal parkeren via het systeem van P1. De overheid digitaliseert steeds meer, de 

gemeente Valkenburg aan de Geul gaat daarin mee. Het college wil de mensen die daar om welke reden dan ook 

niet mee overweg kunnen zo veel mogelijk helpen met het alternatieve systeem, want er zal altijd een 

restgroep blijven. 

 In Broekhem Zuid blijft het vergunningparkeren van kracht, mede vanwege de ontwikkelingen in het kader van 

de aanleg van ParCourse. In Broekhem Noord is er sprake van parkeeroverlast. Met het afschaffen van het 

systeem in Broekhem Zuid zou de parkeeroverlast hoogstwaarschijnlijk naar Broekhem Zuid verschuiven. Het 

college gaat ervan uit dat ParCourse volgend jaar april/mei operationeel is. In de periode november/maart is de 

wijk vrijgesteld van vergunningparkeren. Tijdens die vergunning vrije periode vinden op 3 momenten metingen 

plaats, als ParCourse net opgestart is en in het volle zomerseizoen. Als blijkt dat er veel overlast is of dat het 

meevalt, wordt gekeken naar alternatieve mogelijkheden. 

 Tegen het einde van dit jaar legt het college een overzicht aan de raad voor over hetgeen men tot dusver heeft 

gedaan in de wijken waar nu reeds sprake is van vergunningparkeren. Nu is er een 0-meting van het aantal 

mensen die op dit moment gebruikmaken van het vergunningparkeren of de alternatieve versie en die de weg 

naar P1 weten te vinden. In de rapportage wordt aangegeven wat de ontmoetingssessies al dan niet hebben 

opgeleverd. 

 Voornemen is om begin volgend jaar in Broekhem Noord een referendum te houden onder de inwoners met de 

vraag of men al dan niet wil vergunningparkeren. Daarbij worden ook de eventuele mogelijkheden bij 

aangegeven. 

 
Reactie leden W. Weerts, G. Silverentand-Nelissen en C. Fulmer-Bouwens. 
 
Beantwoording/toezeggingen wethouder C. Bisschops: 

 De wethouder zegt toe in kaart te brengen hoeveel parkeerplaatsen er beschikbaar zijn in het gebied vanaf de 

Burgemeester Henssingel tot aan het Grendelplein en hoeveel mensen met een parkeervergunning daar 

aanspraak op kunnen maken en de inwoners hiervan op de hoogte te brengen. 
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Schriftelijke beantwoording: de wethouder verwijst naar de website www.bereikbaarvalkenburg.nl. 

Hier staat alle informatie en in de meest recente vorm. Ook het aanwijsbesluit vindt u hier. Hierin kunt u alle 

straten en parkeerplaatsen terugvinden waar vergunningparkeren geldt en tot welke sector ze behoren. De 

verwijzing naar de website is niet bedoeld om ons ‘er gemakkelijk van af te maken’ maar is bedoeld om te 

borgen dat we juiste en volledige informatie geven. 

Aanvullende schriftelijke beantwoording: in de bijlage een overzicht van de aantallen parkeerplaatsen in de 
verschillende wijken. Het overzicht is van november 2016. Getallen zijn dus op wijkniveau. 

 De wethouder zal de vraag van lid G. Silverentand-Nelissen over de hoge kosten die mensen moeten betalen als 

zij hun parkeerkaartje voor de parkeergarage kwijt zijn en haar opmerkingen ten aanzien van de storingen 

meenemen naar haar overleg met Q-Park. 

Schriftelijke beantwoording: dit punt is opgepakt. 

 De wethouder zegt toe dat men desgewenst het contract met Q-park kan inzien. 

Schriftelijke beantwoording: de leden van de raad kunnen het contract op afspraak bij de griffie inzien. 

 

7.e Stand van zaken opstellen 1e aanpak 
uitstallingenbeleid 
 

Toelichting wethouder C. Bisschops betreffende opstellen 1e aanpak uitstallingenbeleid: 
 

 Tijdens het zomerreces heeft het college de stukken over het 0-beleid van Maastricht gelezen en een rapportage 

van een extern bedrijf over hoe het in welke straat in Valkenburg zou moeten uitzien bestudeerd. 

 Na een rondgang in het centrum is het college tot de conclusie gekomen dat Valkenburg kwaliteit moet hebben, 

maar ook dat het gezellig moet zijn. Toen is het college al snel afgestapt van het 0-beleid van Maastricht.  

 Op 11 september jl. heeft een 1e gesprek plaatsgevonden met de mensen van de VOC met als doel hun visie 

over het uitstallingenbeleid op te halen.  

 Vanuit veiligheidsoverwegingen zijn er natuurlijk bepaalde harde kaders waaraan men zich moet houden. 

Voorstel is om vanuit die kaders opnieuw te kijken naar de rapportage c.q. de ideeën per straat van het 

toenmalige bedrijf en te kijken naar hetgeen er per straat in het straatbeeld past en daarover een plan op te 

stellen. Daar kan de VOC zich in vinden en er is afgesproken aan de slag te gaan met een 1e voorzichtige opzet 

per straat, hoe dat er ongeveer uit zou kunnen zien. Deze opzet wordt eerst voorgelegd aan de VOC met het 

verzoek daarop te reageren. Vervolgens gaat men met iedere straat c.q. iedere sector die eenzelfde soort sfeer 

uitademt om tafel om tot een beleid te komen, omdat het vanuit hun moet werken. 

 Dit is een intensief proces en de wethouder verwacht niet dat er volgend jaar al een uitgewerkt plan op tafel 

ligt. Halverwege het proces wil het college een terugkoppeling doen richting de raad of de commissie EFTR en 

aangeven wat de voorzichtige contouren zijn over de richting die het opgaat, zodat de raad daar een zienswijze 

over kan geven. 

 Kortom, voornemen is om per straat met de ondernemers om tafel te gaan om tot iets te komen. 

 
Reactie leden W. Weerts, C. Fulmer-Bouwens en T. Rooding. 

http://www.bereikbaarvalkenburg.nl/
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Beantwoording/toezeggingen wethouder C. Bisschops: 

 Het is de bedoeling dat de mensen van de VOC in een 1e sessie naar de plannen kijken en daar hun 1e feedback 

over geven. Het is niet de bedoeling dat de VOC al stuurt welke kant het uit moet, maar meer om het college 

een gevoel te geven waar men tegenaan kan lopen etc. Zoals aangegeven gaat het college per straat met de 

ondernemers om de tafel zitten. 

 In de gesprekken met de VOC wordt ook Koninklijke Horeca Nederland meegenomen, want ook het 

terrassenbeleid wordt nogmaals kritisch bekeken. Ook het college ziet dat de mensen daar langzamerhand de 

grenzen verleggen. 

7.f Stand van zaken bijstellingen in begroting 
regie en organisatie kerstmarkt 
gemeentegrot 2018 

Uitleg wethouder C. Bisschops over uitvoering kerstmarkt per onderdeel: 
 

 Op 2 juli jl. heeft de raad besloten om de regie over de organisatie van de kerstmarkt naar zich toe te trekken. 

Op bestuurlijk vlak is er een stuurgroep in het leven geroepen en ambtelijk een projectgroep en vanuit de 

gemeente is er een projectleider bezig om de kerstmarkt vlot te trekken. 

 Er is al veel gebeurd en de organisatie ligt op schema. Ook financieel gezien ziet het er goed uit. 

 De dagelijkse organisatie, de uitvoering en het hele operationele kader rondom de kerstmarkt is uitbesteed aan 

de PEPr company. Vanwege de krapte in tijd was aanbesteding niet mogelijk en het college had het vertrouwen 

om met deze partij in zee te gaan, zeker vanwege hun ervaringen met veiligheid rondom grote evenementen.  

 PEPr company heeft een 2-tal bedrijven gevraagd zorg te dragen voor zaken die zij zelf niet kunnen, dat zijn 

Lambrix Electrotechniek (voor wat betreft de elektrische werkzaamheden in de grot) en Event Design Parkstad 

(voor de aankleding en de decoraties in de grot en het grotplein). 

 De catering en het toiletbeheer: in het voortraject was wel tijd om dit onderdeel via een aanbestedings-

procedure te laten lopen. Via het systeem ‘gunnen op waarde’ (niet alleen op basis van prijs, maar ook op basis 

van kwaliteit van producten, personeel, uitstraling, meerwaarde, eventueel extra activiteiten en innovatie van 

activiteiten) is een 6-tal bedrijven benaderd om in te schrijven. Uiteindelijk hebben  2 bedrijven een offerte 

uitgebracht. Uiteindelijk heeft Quality Days B.V. uit Valkenburg in samenwerking met Oseven uit Veghel 

gewonnen.  

 Personeel voor brandveiligheid en gezondheidszorg: ook op dit onderdeel heeft een aanbesteding 

plaatsgevonden en er hebben 2 bedrijven op ingeschreven. Security B.V. uit Tilburg heeft de aanbesteding 

gewonnen. Bij de gunning is gekeken naar: de prijs, kwaliteit van personeel, samenstelling van het veiligheids- 

en calamiteitenplan en de invulling van de functie van veiligheidscoördinator.  

 Standhouders: vanuit PEPr Company is iemand aangesteld die dagelijks met de standhouders in contact is over 

de hele gang van zaken rondom de stands. Er wordt gekeken naar het gewenste aantal m2 en dit wordt ingepast 

en gemeten. Naar verwachting wordt het aantal stands van vorig jaar gehaald.  

 Promotie en communicatie: de marketing werkgroep is hiermee druk bezig en vanuit Hogeschool Zuid is een 

stagiaire aangetrokken. De stagiaire richt zich met name op de doelgroep 20 – 39 jarigen en bekijkt de 
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mogelijkheden om ook deze doelgroep te interesseren voor de kerstmarkt. 

 Dit jaar wordt een aantal nieuwe acties ingezet: 

 In het kader van lusten en lasten wil het college graag iets terugdoen voor de eigen mensen, daarom krijgen 

de inwoners een kortingscoupon voor beide kerstmarkten.  

 De afgelopen jaren lagen week 49 en 50 iets minder in de markt. Het college wil middels een actie proberen 

in die weken meer mensen naar Valkenburg te krijgen.  

 Ten aanzien van de Fluwelengrot, Mergelrijk, het Sprookjesbos en de kerstparade de mogelijkheden 

onderzocht om 3 kinderkerstdagen te organiseren. Doel hiervan is om ook de gezinnen meer naar Valkenburg 

te trekken.  

 Verder leeft ten aanzien van de doordeweekse dagen - als de kerstmarkt ’s avonds gesloten is – het idee te 

onderzoeken of er een markt is voor bedrijfsborrels etc. 

 De aankleding van de kerstmarkt loopt volgens plan.  

 Overname goederen Stichting Evenementen Valkenburg: de gemeente heeft de goederen inmiddels 

overgenomen. In de raadsnota stond destijds een geschat bedrag ad € 100.000,00, maar dit is uiteindelijk  

€ 58.500,00 geworden.  

 Inzet personeel en vrijwilligers: het college wil zoveel als mogelijk een beroep doen op de eigen verenigingen. 

Zo kunnen de verenigingen bijvoorbeeld worden ingezet bij het inhuizen van de kerstbomen. Ten aanzien van 

het inzetten van vrijwilligers wordt een uitzendbureau ingeschakeld. Doel is om de vrijwilligers die zich de 

afgelopen jaren hebben ingezet voor de kerstmarkten hier zo veel als mogelijk bij te betrekken. 

 De wethouder zegt toe dit stuk en een financieel overzicht bij de griffie ter inzage te leggen. De kosten blijven 

tot dusver binnen het beschikbare budget. Op 2 juli jl. was er sprake van een kostenpost onvoorzien ad  

€ 50.000,00 en de totale kosten zijn op dit moment geraamd op een kleine € 100.000,00. Met het inzetten van 

de nieuwe acties hoopt het college dat het allemaal goed komt. 

Schriftelijke beantwoording: de financiële stukken zijn beschikbaar gesteld en voor de raad in te zien bij de 

griffie. 

 
Reactie leden T. Rooding, G. Silverentand-Nelissen, W. Weerts en B. Hardij. 
 
Beantwoording/toezeggingen wethouder C. Bisschops: 

 Het college heeft ervoor gekozen om de toegangsprijzen gelijk te houden. 

 Inzake catering en toiletbeheer: vanwege het feit dat er met een gunningssysteem is gewerkt wordt er geen 

gebruik meer gemaakt van het bedrijf dat de werkzaamheden sinds jaar en dag heeft uitgevoerd. Op basis van 

het puntensysteem in de gunning heeft de andere partij het hoogst aantal punten gehaald. Het puntensysteem is 

opgesteld door de inkoopspecialisten en het is gangbaar hier in dit soort situaties gebruik van te maken. Het 

maximale aantal punten per item is 25 en diegene die daar het dichtst bij in de buurt komt heeft op dat item 

gewonnen. 
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 Door het terugtrekken van de organiserende stichting is er een nieuw vertrekpunt geweest: de gemeente wil van 

daaruit de kerstmarkt op een nieuwe manier vormgeven. Het al dan niet gunnen aan een partij is geen kwestie 

van fatsoen. Het systeem is vooraf aan alle zes de partijen duidelijk uitgelegd. Zes partijen zijn benaderd en 

slechts 2 partijen hebben een offerte uitgebracht. Hierbij is het puntensysteem gehanteerd zoals hierboven 

omschreven met voorwaarden zoals het kijken naar zaken als vernieuwing, kwaliteit, etc. De zaak met het 

genoemde bedrijf is op dit moment onder de rechter zodat hier geen meldingen over gedaan kunnen worden. De 

wethouder wijst hierop bij het verzoek van lid G. Silverentand-Nelissen aan de overige fracties om zich uit te 

spreken over het handelen van de gemeente en het feit dat de partij die de werkzaamheden 25 jaar of langer 

heeft uitgevoerd nu buiten spel staat. Uit de reacties blijkt dat de overige fracties het standpunt van de fractie 

VSP niet delen. 

 Tijdens de raadsvergaring van 2 juli jl. is uitgebreid uitgelegd waarom er geen gebruik wordt gemaakt van een 

sprinklerinstallatie. Er kan namelijk niet worden gegarandeerd dat een dergelijke installatie het gewenste effect 

oplevert. De wethouder zegt toe de inwoners hier via een bericht over te informeren. 

 Er was € 300.000,00 begroot en er was aanvankelijk een bedrag ad € 100.000,00 geraamd voor het overnemen 

van de goederen. Dit bedrag stond los van de begroting, dus het restant ad € 41.500,00 valt niet terug naar de 

begroting.  

 
Aanvullende beantwoording de heer D. Renkens: 

 De raad heeft destijds de exploitatiebegroting van de kerstmarkt gezien. Die exploitatiebegroting sloot met een 

tekort ad € 300.000,00. Dit bedrag is vrijgemaakt en vervolgens moesten er ook nog materialen worden 

overgenomen. Er werd van uitgegaan dat het overnemen van de materialen € 100.000,00 zou kosten, dit bedrag 

dient uit een reserve te worden betaald. Nu blijkt dat het niet € 100.000,00 maar € 58.500,00 kost, en deze  

€ 58.5000,00 worden in de najaarsnota uit een reserve gehaald. Met andere woorden: er is geen € 41.500,00 

over. 

8. Gewestelijke aangelegenheden 
 

Mededelingen/toezeggingen wethouder C. Bisschops: 
 

 Afgelopen maandag heeft een kennismakingsgesprek plaatsgevonden met het Stella Maris College.  

Het Stella Maris College heeft voorzichtig positief gereageerd op de wens om circa 300 tot 450 leerlingen in 

Valkenburg te houden. Echter, dit is afhankelijk van de precieze invulling en of Meerssen daar ook mee instemt. 

Het college wil met name insteken op de leerweg Dienstverlening en Producten, waar horeca en zorg onder valt. 

Verder is gesproken over de koppeling aan een 5e jaar MBO. Het college heeft toegezegd de beschikbare 

gebouwen en de mogelijke opties in kaart te brengen. 

 Binnen verschillende gremia in het Heuvelland is gesproken over ESZL. Op dit moment zitten de gemeenten heel 

verschillend in de wedstrijd. In LED ging het met name over de 3 grote gemeenten en het leerpunt was dat men 

de Heuvellandgemeenten daar meer bij moest betrekken. ESZL gaat moeiteloos op dezelfde voet verder en de 

kleine gemeenten kunnen kijken waar men wil inschuiven. Het onderdeel Leisure en Toerisme valt in de huidige 



 

 

 10 

opzet onder Maastricht, onder het thema MKB. Binnen het burgemeesters- en directeurenoverleg in het 

Heuvelland wordt gekeken om toch tot een vorm van samenwerking te komen. De wethouder heeft samen met 

de wethouder Economie en Toerisme van de gemeente Schinnen het plan opgevat, om de komende weken aan 

alle economie wethouders in het groene hart de vraag voor te leggen of men ervoor voelt om als een 4e poot aan 

het ESZL te hangen, waarbij het groene hart een eigenstandige versie wordt. Dit om te voorkomen dat de kleine 

gemeenten er maar bijhangen bij de 3 grote gemeenten. 

Schriftelijke beantwoording: een en ander loopt, maar er zit vertraging in het proces. 

 De straatnamencommissie heeft afgelopen maandag een constructieve vergadering gehad, deze vergadering 

resulteerde in een concept verordening benoeming openbare ruimte.  

Schriftelijke beantwoording: deze verordening wordt in december ter besluitvorming aan de raad voorgelegd. 

 UNESCO: de Heuvellandgemeenten buigen zich samen met de gemeente Maastricht over een stuk inzake het hele 

traject UNESCO, of men daarbij wil aansluiten en zo ja, hoe men dat wil doen. Op ambtelijk niveau heeft daar 

afgelopen donderdag een prettig gesprek over plaatsgevonden en morgen vindt er een bestuurlijk gesprek 

plaats. De insteek vanuit de gemeente Valkenburg aan de Geul is dat men wil aansluiten bij de 1e fase (de 

verkennende fase). De vraag daarbij is of Mergelland het thema wordt, wat de gemeenten daarin gaat binden en 

wat met dit thema wil. Bij alle gemeenten leeft in elke geval wel het idee dat het thema mergel de verbindende 

factor is en dat dit ook in het kader van de regionale visiedocumenten etc. identiteit versterkend kan werken 

omdat dit hetgeen is wat de gemeenten uniek maakt in deze regio. De kosten etc. zijn onderdeel van fase 2.   

 Er zou een evaluatie en een herijking plaatsvinden over de beleidsmatige kant van het evenementenbeleid.  

Daar is het college nog niet aan toegekomen omdat de kerstmarkt meer tijd in beslag heeft genomen dan 

waarvan werd uitgegaan. Voor de harde kant van het evenementenbeleid (aanvragen van vergunningen, 

mobiliteit, veiligheid, etc.) wordt een plan van aanpak opgesteld. Het is de bedoeling dat dit uiteindelijk 

samenkomt in een integraal evenementenbeleid. Kortom, het college is bezig met het opstellen van een plan 

van aanpak en zodra de kerstmarkt echt vlot getrokken is, worden de evaluatie en de herijking opgepakt.  

Reactie lid W. Weerts. 
 
Beantwoording/toezegging wethouder C. Bisschops: 

 De wethouder weet nog niet precies hoe de overlegstructuren in elkaar zitten, volgens haar weet niemand dat 

omdat men nog in verschillende overleggen zit. Zij begrijpt dat er wordt gevraagd naar een overzicht van de 

deelname door de portefeuillehouders aan de portefeuillehouders overleggen, ESZL, etc. ESZL Leisure is nog 

steeds een eigenstandig gremium waar de heer M. Eurlings de voorzitter van is en waar verschillende mensen 

aan deelnemen. De wethouder heeft enkele weken geleden deelgenomen aan het portefeuillehouders overleg in 

het Heuvelland, en daar ging het ook over ESZL. Daar is besloten dat de 3 grote gemeenten (Maastricht, Heerlen 

en Sittard-Geleen) sowieso in het bestuur zitten. Vanuit de kleinere gemeenten komen 1 of 2 mensen in het 

bestuur. Het is de bedoeling dat het uiteindelijk een groep van 10 personen wordt. De wethouder zegt toe de 
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commissie nader te informeren zodra de invulling bekend is. 

9. Rondvraag De fractie VVD heeft een vraag ingediend voor de rondvraag, deze vraag is doorgeschoven vanuit de commissie SOB. 
Zie bijlage.  
 

10. Sluiting Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter rond 20.48 uur de vergadering.  
 

 
 
Aldus vastgesteld in de vergadering van de commissie EFTR de dato 21 november 2018. 
 
 
 
M. Verheggen-Penders,            J. Pluijmen, 
voorzitter             griffier 


